

February 28, 2021

Series: A Path to New Life

Title: I am a Member of the Church, now what?

Hebrews 10:24-25 And let us consider one another in order to stir up love and good works, not forsaking the assembling of ourselves together, as *is* the manner of some, but exhorting *one another*, and so much the more as you see the Day approaching.

English Service 9:00am

Premarital Classes in the Sanctuary – 10:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Friedensplatz

Order of Service

Welcome/Announcements	Mr. Kevin Reimer
Praise & Worship/Singing	Mr. John K Froese
Message	Pastor Jake Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. John K Froese/Pastor Jake Fehr
Postlude	Alyssa Penner

Activities for the Week of February 28 – March 6

- ♦ Today 6:00pm Couples Valentines Dinner at the Fellowship Hall, Mr. Ben Froese & Family will be leading the Devotion & Singing. Everyone bring finger foods, sweet & salty. This is a couples-only event, you will need to find a babysitter for your kids. Donations are accepted.
- ♦ Wednesday 9:00am Ladies Devotion/ Prayer Time (Mrs. Justina Fehr)
10:00am Sewing Circle at the Fellowship Hall
- ♦ Wednesday 7:30pm Bible Study / Youth at the Fellowship Hall
- ♦ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting
- ♦ Saturday 7:30pm Christian Life Classes

Upcoming Events & Announcements

1. If anyone is interested in cooking a Monthly Benefit Lunch please contact Juan Letkeman (432) 413-4740, Juanito Giesbrecht (432) 528-9459 or Johan Peters (432) 201-0304.
2. We would like to give your child the opportunity to play or sing a postlude at the end of the worship service. To sign your child up contact the secretary's office.
3. Sunland Retirement Center is looking for two couples to help plan a fundraiser for this summer. If you are interested and need more information please contact John Thiessen (806) 541-5310 or David Peters (432) 209-1252.

Prayer & Praise

1. Pray for all those in the community struggling with their health, Mr. Peter Fehr, Mr. Henry Neudorf, and Mrs. Susie Penner.
2. Pray for Walter & Eva Loewen, they lost their home in a fire.

Februar 28, 2021

Serie: Den Wajch nu Niet Läwen

Titel: Ekj sie een Jliet en de Kjoakj, Waut nu?

Hebräa 10:24-25 Well wie toophoolen un ons unjarenaunda aunspornen, en goode Woakjen, Leew to bewiesen. 25Vonne Vesaumlungen wajch bliewen, soo aus eenje doonen, daut well wie nich, oba väl leewa ons unjarenaunda Moot toosprääkjen. Un daut es wichtig, wiels de latsta Dach noda kjemt, soo aus jie seenen kjennen.

German Service 11:00am

Voreheliche Kurse im Gemeindesaal – 10:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht zu Friedensplatz

Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Kevin Reimer
Lob & Anbetung/Gesang	Mr. John K Froese
Botschaft	Pastor Jake Fehr
Schlusslied/Segen	Mr. John K Froese/Pastor Jake Fehr
Postludium	Alyssa Penner

Pläne für die Woche von Februar 28 – März 6

- ♦ Heute 6:00pm Paaren Valentinstag Abendessen beim Gemeinschaftssaal, Ben Froese u. Familie werden die Andacht & den Gesang leiten. Jeder bringt Fingerfood mit, süß & salzig. Dies ist eine Veranstaltung nur für Paare, Sie müssen einen Babysitter für Ihre Kinder finden. Spenden werden angenommen.
- ♦ Mittwoch 9:00am Frauen Andacht/Gebetzeit (Frau Justina Fehr)
10:00am Nähkreis im Gemeinschaftssaal
- ♦ Mittwoch 7:30pm Bibelstudium/ Jugend beim Gemeinschaftssaal
- ♦ Samstag 7:00am Männer Gebetstreffen
- ♦ Samstag 7:30pm Christliche Lebensunterricht

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Wenn jemand Interesse hat einer der Monatlichen-Benefiz Mahlzeiten zu machen, wenden Sie sich an Juan Letkeman (432) 413-4740, Juanito Giesbrecht (432) 528-9459 oder Johan Peters (432) 201-0304.
2. Wir möchten Ihrem Kind die Möglichkeit geben, am Ende des Gottesdienstes ein Nachspiel zu spielen oder zu singen. Um ihr Kind anzumelden, wenden Sie sich an das Büro der Sekretärin.
3. Das Sunland Retirement Center sucht nach zwei Paare, die bei der Planung einer Spendenaktion für diesen Sommer helfen. Bei Interesse wenden sie sich bitte an John Thiessen (806) 541-5310 oder David Peters (432) 209-1252.

Gebet & Lob

1. Betet für alle, die mit ihrer Gesundheit zu kämpfen haben, Herr Peter Fehr, Herr Henry Neudorf, und Frau Susie Penner.
2. Betet für Walter & Eva Loewen, sie haben ihre Wohnung in einem Feuer verloren.

